

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
23 FEBRUARI 2021

**Tid: 12:02**  
**Plats: Zoom**

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OLIVER THIM
VICE ORDFÖRANDE	PATRIK WALLIN HYBELIUS
KASSÖR	LINNEA HALLIN
SEKRETERARE	VICTOR SALOMONSSON
VECKOBLADERIST	MIKAEL ERIKSSON
KANDIDATANSVARIG	CHRISTIAN JOSEFSSON
MASTERANSVARIG	TOBIAS GABRIELI
MATANSVARIG	MIJO THORESSON

**§1 Mötets öppnande** Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:02.

**§2 Val av justerare** Linnea Hallin väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

- Mijo, Mikael och Tobias har kört ut semlor till sektionen.
- Patrik har varit i kontakt med föreläsare och vi har i nuläget två säkra.
- Tobias har läst igenom masterintervjuerna.
- Linnea har varit på funktionärsaspingen.
- Victor har mailat kring priserna.
- Christian har varit på kursnämnd. Alla kurser har nu kursutvärderare.
- Oliver har varit på UU-möte.

**§5 Kurser**

- **F1, TM1:** Det flyter på.
- **F2:** Det flyter på.

- **TM2:** Det flyter på.
- **F3, TM3:** Det flyter på. Expfys 2 har inte fått någon feedback på sina inlämningar men detta problem är känt sedan tidigare och har tagits upp med examinator.
- **Master:** Det flyter på. Det är sagt att tillgång till exjobbsrum kommer att finnas snart.

**§6 UU-möte** På UU-mötet berättades det att många sektioner har problem med för sent inrapporterade resultat.

Det funderades även på hur man kan stärka kontinuiteten över åren i studienämnderna. Data har startat en case-databas. Där lägger dem in case när de sker samt hur de agerade kring dem.

Det talades om att skicka ut ytterligare en enkät för att evaluera distansstudierna.

**§7 Sektionensvecka** Allting är redo inför föreläsningen under sektionensvecka. Gustav kommer att tala om hur hans liv som doktorand ser ut och hur han fick positionen.

Det mesta är klart inför prisutdelningen på sektionensmiddag. De som kommer på middagen läser upp motiveringarna.

**§8 Aspning** Aspningen skall börja snart. Eftersom vi har en rimligt stor aspbudget så vill vi subventionera aspiranternas inköp av mat till arren. Vi skulle även kunna göra kit med ost och kex som vi delar ut inför arrangemangen.

Valberedningen skall närvara på 3 asparr och vi skall bestämma vilka dessa är på ett senare möte. Oliver och Victor skall sitta med på intervjuerna.

**§9 Övriga frågor**

- **Ladok:** Ladok fungerar inte ordentligt. Vi vet inte om vi kan göra nånting men skall se över det.
- **Repplag:** Christian och Samuel har inte några repplag än och det vill vi ändra på. Linnea ser över detta.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir 2 mars 2021.

**§11 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Oliver kl. 13.13.

Oliver Thim  
Ordförande

Victor Salomonsson  
Sekreterare

Linnea Hallin  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.

